
Högsby kommun Protokoll   
Kommunfullmäktige  1(22) 

   Utdragsbestyrkande 
 

 
 
Sammanträdesdatum  2007-10-18 
 
Plats och tid Kommunhusets tingssal torsdagen den 18 oktober 2007 kl 

18.30-20.00 
 
Beslutande Enligt bifogad lista 
 KF 2007-10-18.doc
 
 
 
 
 
 
 
Övriga deltagande Kommunsekreterare Kerstin Petersson 
 Joakim Gustavsson, Södra, kl 19.35-20.00 
  
 
 
 
 
 
Utses att justera Marita Björkvall och Solweig Ekh 
 
Justeringens plats och tid Kommunhuset fredagen den 26 oktober 2007 kl 15.00 
 
 
Underskrifter Sekreterare .................................................................................  Paragrafer  182-201 
  Kerstin Petersson 
 
 
 Ordförande .................................................................................  
  Rolf Bengtsson 
 
 
 Justerande ................................................................................. ……………………………………………… 
  Marita Björkvall                                                     Solweig Ekh 
 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunfullmäktige 
 
 
Sammanträdesdatum 2007-10-18 
 
Datum för  Datum för 
anslags uppsättande 2007-10-29 anslags nedtagande 2007-11-20 
 
Förvaringsplats 
för protokollet Kommunhuset, Högsby 
 
 
Underskrift .................................................................................  
  

  



Högsby kommun Protokoll  2 
Kommunfullmäktige 2007-10-18  
  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KF § 182  DNR: KF/2007.23 
 
Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga 
ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 



Högsby kommun Protokoll  3 
Kommunfullmäktige 2007-10-18  
  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KF § 183 DNR: KF/2007.24 
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor ställdes. 
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KF § 184 DNR:KF/2007.275 
 
Motion om att förlägga utskottsmöten och kommunstyrelsemöten ute i 
verksamheterna 
 
Socialdemokraterna, genom Magnus Gabrielsson, Johanna Klang-Gustafsson och 
Rolf Bengtsson, har inlämnat en motion om att förlägga utskottsmöten och 
kommunstyrelsemöten ute i verksamheterna. 
 
De flesta politiker är fritidspolitiker och är i stort behov av att hålla sig ajour med 
lagar och paragrafer, sätta sig in i frågor som berör de olika förvaltningarna.  
 
Därför föreslås att 
 
- man i största möjliga mån förlägger utskottsmöten ute i verksamheten 

 
- även kommunstyrelsen förlägger en del möten ute i verksamheten 

 
- det avsätts en dag om året där politiker är ute i de olika verksamheterna i 

utbildningssyfte. 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2007-08-16, § 150 att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
En stor del av utskottens sammanträde sker ute i verksamheterna. Utskotten skall 
även i framtiden beakta detta vid val av sammanträdesplats. Med fördel bör 
sammanträdena lokaliseras i anslutning till den verksamhet utskotten verkar inom. 
Om tillfälle ges kan utskotten samordna sammanträdena med studiebesök i 
verksamheten. 
 
Diskussioner fördes kring att anordna en utbildningsinsats för KF-ledamöterna. 
 

KU § 232, 07-09-05 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att erbjuda ett utbildningspaket för 
kommunfullmäktiges ledamöter. 
 
Utskotten uppmanas att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök 
ute i respektive verksamheter.  
 
Därmed är motionen besvarad. 
_____ 
 

KS § 317 07-09-25 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att erbjuda ett utbildningspaket för 
kommunfullmäktiges ledamöter. 
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KF § 184 DNR:KF/2007.275 
 
Utskotten uppmanas att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök 
ute i respektive verksamheter.  
 
Därmed är motionen besvarad. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Andreas Furuskog (s) yrkar att kommunchefen, tillsammans med 
kommunfullmäktiges ordförande, får i uppdrag att erbjuda ett utbildningspaket för 
kommunfullmäktiges ledamöter. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på 
kommunstyrelsens förslag och Andreas Furuskogs tilläggsyrkande och finner att 
kommunfullmäktige bifaller tilläggsyrkandet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunchefen får, tillsammans med kommunfullmäktiges ordförande, i uppdrag 
att erbjuda ett utbildningspaket för kommunfullmäktiges ledamöter. 
 
Utskotten uppmanas att när det är möjligt, förlägga utskottsmöten och studiebesök 
ute i respektive verksamheter.  
 
Därmed är motionen besvarad. 
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KF § 185  DNR: KF/2007.270 
 
Motion angående filmen ”En obekväm sanning” 
 
Miljöpartiet, genom Gunilla Schollin-Borg, har inlämnat en motion angående Al 
Gores film ”En obekväm sanning”. Filmen bör visas för kommunfullmäktiges 
ledamöter i studiesyfte under hösten. 
 

KF § 151 07-08-16 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunfullmäktiges presidium för beredning. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde redovisar kommunfullmäktiges ordförande Rolf 
Bengtsson presidiets svar. ”Motionären tillhandahåller filmen i ett format, som 
går att visa i Tingssalen. Visning sker under hösten och omedelbart efter ett 
avslutat KF-sammanträde. Valfrihet att se filmen förordas då den tidigare visats i 
TV”. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionären tillhandahåller filmen i ett format, som går att visa i Tingssalen. 
Visning sker under hösten och omedelbart efter ett avslutat KF-sammanträde. 
Valfrihet att se filmen förordas då den tidigare visats i TV. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 186  DNR:KF/2007.316 
 
Delårsbokslut  
 
Ekonomichef Anders Svensson, redovisade delårsbokslutet 1 januari-31 augusti 
2007. Resultatprognosen visar på ett överskott om ca 0,5 tkr.  
 

KS § 326 07-09-25 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Delårsbokslutet godkännes. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Jan-Olof Stalsbo (lhk) med instämmande av Anders Ek (c) yrkar på bordläggning 
av ärendet så att en redovisning kan ske av ärendet på nästa fullmäktigemöte. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på om ärendet 
ska bordläggas eller avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 
bordlägga ärendet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ärendet bordläggs. 
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KF § 187 DNR: KF/2007.211 
 
Redovisning av obesvarade motioner 
 
2005.49 Motion angående Storgatan i Högsby, Centrumbiografen 
2006.45 Motion angående kommunfullmäktige på dagtid 
2006.172 Motion om yrkesutbildning 
2006.247 Motion angående konsekvensbeskrivning för Högsby kommun 
2006.277 Motion angående Högsbydagen 
2006.385 Motion angående kommunens ohälsotal och kostnader 
2006.387 Motion angående tillskapande av kolonilotter på kommunal mark 
2007.74 Motion hjärta att hjälpa 
2007.168 Motion angående framtidens äldreomsorg 
2007.169 Motion angående mellanboende 
2007.192 Motion angående framtagande av investeringsmål 
2007.198 Motion angående konsekvensanalys för verksamheterna i gamla 

Konsumbyggnaden 
2007.232 Motion angående utnyttjande av lokalerna i Långemåla skola och 

sporthall 
2007.233 Motion angående ”Miljö- och klimatfrågor” 
2007.270 Motion angående filmen ”En obekväm sanning” 
2007.275 Motion att förlägga utskottsmöten och ks ute i verksamheterna 
2007.293 Motion om Fröviskolans skolgård 
2007.294 Motion om anordnande av kommunal vuxenutbildning för 

tandsköterskor i Högsby kommun 
2007.306 Motion om införande av vårdnadsbidrag 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Redovisningen läggs till handlingarna. 
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KF § 188 DNR: KF/2007.26 
 
Redovisning av medborgarförslag 
 
2005.45 ”Fixarkille” 
2005.399 Utfarter utmed väg 34 genom Ruda samhälle 
2006.349 ”Årets arbetsplats” 
2007.47 Hyreslägenheter 
2007.234 Uppsnyggning av området vid norra infarten till Högsby 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Redovisningen läggs till handlingarna. 
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KF § 189 DNR: KF/2007.297 
 
Fyllnadsval i överförmyndarnämnden 
 
Överförmyndarnämnden anhåller i skrivelse daterad 2007-09-17 att 
kommunfullmäktige utser en efterträdare efter ledamoten Birgitta Karlsson som 
har gått ur tiden. 
 
Yrkande 
 
Valberedningens ordförande Anders Ek yrkar att ärendet bordläggs, då det ej 
finns något förslag på efterträdare till dagens sammanträde. 
 
Propositionsordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson ställer proposition på om 
ärendet ska bordläggas eller avgöras idag och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bordlägga ärendet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Ärendet bordläggs. 
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KF § 190 DNR: KU/2007.233 
 
Medborgarförslag företagshotell 
 
Långemåla Medborgarförening lämnar i skrivelse, daterad 2007-09-23, ett 
medborgarförslag att använda skollokalerna i Långemåla till företagshotell. 
 
Detta skulle lösa önskemålen om 24-timmars service då företag söker lokaler. 
Lägger man hyran på en rimlig nivå är medborgarföreningen övertygad om att 
detta kommer att bli attraktivt då Långemåla precis som Högsby kommun i sin 
helhet ligger mitt i länet. 
 
I skollokalerna finns tillgång till varierande storlek på rum, flera toaletter, kök och 
bra parkeringsmöjligheter. Läget är mycket naturskönt och är lätt att hittta då det 
syns från riksväg 34. 
 
Långemåla Medborgarförening är övertygad om att denna lösning är fördelaktig 
för Högsby kommun och inte minst för hela den södra kommundelen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Medborgarförslaget remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 191 DNR: KF/2007.332 
 
Enkel fråga angående bredband 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas 
Furuskog och frågar varför man inte lägger ner kablar för bredband samtidigt som 
man gräver ner elledningar till Allgunnen. 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog lovar undersöka om det 
går att samordna. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 192 DNR: KF/2007.333 
 
Enkel fråga angående deltagande i Kinaresan 
 
Solweig Ekh (s) vänder sig till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas 
Furuskog och frågar varför han inte följde med på Kinaresan. 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog svarar att det var på grund 
av personliga skäl. Det hade gjorts gällande att resan till viss del skulle betalas av 
deltagarna själva med 4 000 kr per person och det hade han inte möjlighet att 
göra. Dessutom har informationen om resan varit bristfällig. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 193 DNR: KF/2007.334 
 
Enkel fråga angående kommunens älgjakt 
 
Gunilla Schollin-Borg (mp) vänder sig kommunstyrelsens vice ordförande 
Andreas Furuskog och frågar vilka kriterier kommunen har när man bjuder in 
gäster till älgjakten som kommunen är värd för. Det har heller aldrig skett någon 
utvärdering av detta arrangemang. 
 
Frågan besvaras vid nästa fullmäktigemöte. 
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KF § 194 DNR: KF/2007.335 
 
Enkel fråga angående Kinaresan 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas 
Furuskog och frågar om det ligger inom den kommunala kompetensen att 
förtroendevalda och tjänstemän reser till Kina. Ska inte kommunstyrelsen ge 
direktiv till en sådan resa? Tar deltagarna tjänstledigt för att följa med? Utgår 
arvode? 
 
Frågan besvaras vid nästa fullmäktigemöte. 
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KF § 195 DNR: KF/2007.336 
 
Enkel fråga angående älgjakten 
 
Anders Ek (c) informerar om att han deltagit i seminariet som anordnas i samband 
med älgjakten. Seminariets tema var att locka människor till Högsby kommun. 
Huvudpunkten för dessa dagar är att marknadsföra kommunen. Älgjakten 
kommer i andra hand. Han ger en eloge till kommunfullmäktiges ordförande Rolf 
Bengtsson och hans medarrangörer för ett väl utfört arbete. 
 
Ek vänder sig till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog och 
frågar om syftet att marknadsföra kommunen genom detta arrangemang har 
uppnåtts. 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog besvarar frågan med ja. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 196 DNR: KF/2007.337 
 
Enkel fråga angående delårsrapporten 
 
Nedzad Talovic (s) vänder sig till kommunstyrelsens vice ordförande Andreas 
Furuskog och frågar varför det inte finns någon tjänsteman som kan redovisa 
delårsrapporten vid dagens sammanträde. 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog svarar att delsårsrapporten 
är bordlagd och kommer att redovisas nästa fullmäktigemöte. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 197 DNR: KF/2007.321 
 
Interpellation 
 
Gunnar Hult (lhk) och Jan-Olof Stalsbo (lhk) har inlämnat en interpellation 
angående den totala projektverksamheten inom Högsby kommun. 
 
Tidigt i våras, vid fullmäktigesammanträdet i Fågelfors, ställdes frågan varför 
antalet projektledare hade ökats från 3-8 st. Även efterfrågades vad dessa 
projektledare och projekt totalt kostar i kommunala skattepengar – och EU-bidrag 
– för kommunen. 
 
För att fullmäktigeförsamlingen skall få ett samlat och klart begrepp över orsaken 
till projekten, om de har marknadsundersökts – enkäter till invånarna/industrier m 
fl – vore lämpligt att en särskild rapportblankett med frågor iordningställes och 
som ovillkorligen sedan skall mångfaldigas och delges fullmäktigeförsamlingen. 
Dessutom är det ytterligare ett önskemål, att i de fall, där det rör som om viktiga 
aktiviteter för ett projekt, att detta ärende rutinmässigt föreläggs fullmäktige för 
beslut. 
 
Ävensom skall fullmäktige få kännedom av de utställningar, som skett och sker 
utanför landets gränser. Vad man uppnått för resultat? Hur man förbereder sig? 
Vilka kontakter man innan har gjort – nationellt/internationellt – och bland annat 
vad för sorts material man hade/har med sig för just det land man skall besöka. 
Alltså hur förarbete, upplägg och påvisbara resultat har uppnåtts. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Interpellationen överlämnas till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl för 
beredning. 
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KF § 198 DNR: KF/2007.312 
 
Motion om cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum 
 
Som ett led i Högsby kommuns förebyggande hälsovård, föreslår Sven-Erik 
Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) i motion daterad 2007-09-24, att en 
cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum inom en snar framtid anläggs. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 199 DNR: KF/2007.311 
 
Motion om TSS-undervisning (tecken som stöd) 
 
Sven-Erik Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) föreslår i motion daterad 2007-
09-24, att kommunen inför TSS-undervisning (tecken som stöd) för döva och 
hörselskadade i Högsby kommuns skolor förslagsvis från förskolan. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 200 DNR: KF/2007.338 
 
Kommunfullmäktiges novembersammanträde 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Rolf Bengtsson informerar om, att 
kommunfullmäktiges novembersammanträdet börjar ordinarie tid kl 18.30. 
Tidigare när budgeten behandlades på novembersammanträdet startade det kl 
16.00. 
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KF § 201 DNR: KU/2007.246 
 
Information om kommunens skogar 
 
Joakim Gustavsson, Södra, ansvarig för rådgivning, planering m m av 
kommunens skogar lämnar en information. 
 
Han redovisar arealfördelning på skogsinnehavet. Upprättad skogsbruksplan visar 
hur stor procentandel varje åldersklass har. Mellan åren 1965-1995 genomfördes 
stora avverkningar på kommunens skogar. 
 
Två kraftiga stormar, en snöstorm 1995 och stormen Gudrun 2005 har påverkat 
innehavet. Stormen Gudrun dock inte i så stor omfattning som i ex Kronobergs 
län. 
 
Träslagsfördelningen är 50% tall, 25% gran och 25% lövträ. 
Genomsnittstillväxten framgår av skogsbruksplanen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen läggs till handlingarna. 
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